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Zápis z 9. zasedání Výkonného předsednictva Orla 

konaného dne 18. 3. 2024 na ústředím sekretariátu Orla 

 

Přítomni – viz prezenční listina 

 

Program: 

1. Zahájení a volba pracovních funkcí  

2. Schválení bodů programu 

3. Kontrola usnesení  

4. Zprávy odborných rad  

5. Žádosti z jednot  

6. Vyznamenání 

7. Různé 

8. Závěr 

 

 

1.  Volba pracovních funkcí – ověřovatelů zápisu, určení zapisovatele 

Jednání bylo zahájeno orelskou modlitbou.  

Br. Juránek konstatoval, že dnešní zasedání je usnášeníschopné. Jmenoval zapisovatelku 

dnešního jednání ses. Horákovou, navrhl ověřovatele zápisu ses. Mackovou a br. Gardáše.  

 

VP/9/72    VP schvaluje ověřovatele zápisu ses. Mackovou a br. Gardáše.                                                                                                                                    

 7-0-0    

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   

2.  Schválení bodů program 

Br. Juránek vyzval k návrhům na změnu či doplnění navrženého programu jednání. Nechal 

o programu hlasovat.  

 

VP/9/73    VP schvaluje program dnešního zasedání výkonného předsednictva.   

                                                                                                                                           7-0-0

      

  

3. Kontrola usnesení 

Generální sekretářka předložila rozpracovanost jednotlivých úkolů.  

Představila rozpracovanou metodiku Informačního memoranda dle nařízení GDPR.  Jedná se o 

Směrnici č. 2 o GDPR, která bude předložená ke schválení na ÚR, a pro spolek včetně jeho 

pobočných spolků jsou zpracované 3 verze dokumentu Zásady ochrany osobních údajů a 

informace o zpracování osobních údajů pro  

• členy a funkcionáře 

• pro nečleny  

• pro zaměstnance  

Souhlas se zveřejněním fotografií, videozáznamů a identifikačních údajů na soc. sítích, webu a 

v časopise je zpracováno do samostatného dokumentu, který je součástí přihlášky do Orla.  

Tyto materiály nabývají účinnosti 1. dubna 2024 a budou rozeslány do jednot a žup.   
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VP/9/74 VP bere na vědomí materiály Informačního memoranda a to: Zásady ochrany 

osobních údajů a informace o zpracování osobních údajů pro členy, nečleny, pro funkcionáře 

a pro zaměstnance a Souhlas se zveřejněním fotografií, videozáznamů a identifikačních údajů, 

který je součástí přihlášky do Orla. Materiály nabývají účinnosti 1. dubna 2024.   

 

7-0-0 

 

 

Ses. Horáková dále upřesnila rozpracovanost jednotlivých úkolů.   

 

VP/8/75 VP bere na vědomí kontrolu usnesení.   

                                                                                                                                              7-0-0 

 

 

4.  Zprávy odborných rad  

 

Za DR br. Kodeda: rada projednávala duchovní program navržený arcibiskupem Graubnerem. 

Po společné diskusi bylo navrženo, aby byly některé pasáže zpracované do časopisu Orla.  

 

VP/9/76   VP bere na vědomí rozpracování materiálů DR a použití do časopisu. 

7-0-0 

 

Za RS ses. Brandejsová: připravujeme setkání seniorů v Králíkách, přihlášeno je 72 osob.   

 

Za KR br. Gardáš: Bál věnovaný maminkám bude 11. 5.  a bude vyhlášena foto soutěž.   

 

Za RM ses. Horáková: byli jsme navrženi jako organizátoři příštího FICEP campu.  

 

VP/9/77   VP souhlasí s organizací FICEP campu v roce 2025 v ČR.   

7-0-0 

 

 

Za BRS br. Pummer: proběhla první Anthropoid Tour, účast byla hojná, připravují se další 

kola.  

 

Za EHR ses. Macková: rada pracuje na směrnicích a úpravě Jednacího řádu, připravuje 

směrnici pro inzerci do časopisu.  

 

TVR ses. Macková: bylo doručeno vyúčtování kvalifikačního turnaje. Bude proplaceno 

v souladu se Soutěžním řádem po účasti vítězných týmu v ústředním turnaji.  

 

Proběhla diskuse k předneseným zprávám. 

 

 

VP/9/78    VP bere na vědomí zprávy odborných rad.  

7-0-0  
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5. Žádosti z jednot 

 

Žádost z jednoty Syrovín: na ustředí byla doručena žádost o souhlas s převodem Lidového 

domu č. 179, který má ve vlastnictví jednota Syrovín, do vlastnictví obce Syrovín z důvodů 

nutné celkové rekonstrukce v předpokládané výši 6,5 mil.  

 

VP/9/79   VP nesouhlasí s převodem Lidového domu č. 179, který má ve vlastnictví jednota 

Syrovín, do vlastnictví obce Syrovín.  

                                                                                                                                           7-0-0 

Žádost z jednoty Černilov:   

Starosta jednoty br. Šůstek doručil vyjádření k návrhu VP. V proběhlé diskuzi vyzněl návrh 

jednoty Černilov jako nepřijatelný pro VP.  Návrh neodpovídá ani potřebám ani rozvoji Orla, 

ani činnosti místní jednoty.   

 

VP/9/80     VP ruší záměr prodeje orlovny v jednotě Černilov obci Černilov, zastoupenou 

starostou obce Ing. Petrem Stašou, v dohodnuté výši 4.600 000,- Kč za předpokladu, že 

polovina prodejní ceny, tj.2 300 000,- KČ bude určena pro Orel ústředí do investičního fondu 

a na druhou polovinu částky žádá VP předložení konkrétní finanční rozvahy, na které projekty 

včetně kompetentních osob budou finance určeny. Před podpisem kupní smlouvy s obcí bude 

sepsána s jednotou Dohoda o finančním vypořádání se všemi stranami. 

                                                                                                                                           7-0-0 

VP/9/81     VP nesouhlasí s prodejem orlovny v jednotě Černilov.  

                                                                                                                                           7-0-0 

 

Přišel br. Bartoš a br. Třináctý.  

 

 

7. Vyznamenání  

Ses. Horákova: k dnešnímu dni byly na ústřední sekretariát doručeny následující žádosti o 

vyznamenání dle směrnice č. 9 O vyznamenání Orla.  

Čestné uznání pro sestru Marii Hlaváčovou z jednoty Polešovice k životnímu jubileu 90 let za 

věrnost orelským ideálům.  

Čestné uznání pro sestru Danu Vaďurovou z jednoty Polešovice k životnímu jubileu 70 let za 

věrnost orelským ideálům.  

  

VP/9/82   VP uděluje Čestné uznání Marii Hlaváčové z jednoty Polešovice k životnímu jubileu 

90 let za věrnost orelským ideálům a Daně Vaďurové z jednoty Polešovice k životnímu jubileu 

70 let za věrnost orelským ideálům. 

9-0-0  

 

Medaile za zásluhy pro bratra Jaroslava Hronka z jednoty Brno Obřany za celoživotní práci 

pro Orla, za šíření orelské myšlenky a vedení dětí a mládeže.  

Medaile za zásluhy pro sestru Helenu Dvořáčkovou z jednoty Jiříkovice za celoživotní práci 

pro Orla, za šíření orelské myšlenky a vedení dětí a mládeže.  
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Medaile za zásluhy pro bratra Jaroslava Šustra z jednoty Telnice k životnímu jubileu 80 let za 

celoživotní práci pro Orla, především v investiční oblasti a pomoci jednotám. 

 

 

VP/9/83    VP navrhuje ke schválení ÚR udělit medaili za zásluhy bratru Jaroslavu Hronkovi 

z jednoty Brno Obřany za celoživotní práci pro Orla, za šíření orelské myšlenky a vedení dětí 

a mládeže a sestře Heleně Dvořáčkové z jednoty Jiříkovice za celoživotní práci pro Orla, za 

šíření orelské myšlenky a vedení dětí a mládeže a bratru Jaroslava Šustra z jednoty Telnice k 

životnímu jubileu 80 let za celoživotní práci pro Orla, především v investiční oblasti a pomoci 

jednotám. 

9-0-0  

 

 

8. Různé 

Ses. Macková podala informace a podněty ze sjezdu župy Velehradské.   

Br. Juránek podal informace ze sjezdu župy Svatováclavské.  

 

 

9. Závěr  

Br. Juránek poděkoval všem přítomným za účast na jednání. Br. Kodeda udělil závěrečné 

požehnání.   

Zasedání bylo zakončeno v 17.10  hodin.  

 

 

 

 

 

 

 

    Ing. Stanislav Juránek  

                                                                                                                         starosta Orla 

 

 

Zapsala:  

Mgr. Kristina Horáková   ………………………………... 

 

 

 

Ověřili:  

Miluše Macková  ...…………………….…………… 

 

 

 

Oldřich Gardáš   …………………………………………… 


